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Onderwerp

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuittehouder Schenk

Afgelopen periode zijn een aantal vluchtheuvels van de Willem Dreesweg verhard

ln dit verband stelt de VLP de volgende vragen

L. ls het de bedoelíng alle vluchtheuvels langs de Willem Dreesweg te verharden?
2. Zo ja, wat is de planning om dit te realiseren en waarom zijn de vluchtheuvels liggend ín

het gedeelte dat recent opnieuw geasfalteerd is, niet verhard tijdens deze

werkzaamheden?
3. Welke verkeersmaatregelen moeten worden getroffen om de werkzaamheden uit te

voeren?

Namens de fractie van de VLP,

Jos Heeren



Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

1. Wij gaan er vanuit dat u met het verharden van vluchtheuvels bedoelt het aanbrengen van

printbeton in de midden geleiders. Het is niet de bedoeling om alle midden geleiders te verharden

Een deelvan de klinkers is vervangen voor printbeton en in enkele andere vakken aan de Willem

Dreesweg zijn de klinkers vervangen voor groen.

2. Zie reactie vraag 1. De werkzaamheden in de Willem Dreesweg zijn gereed.

3. Geen.

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Saskia Schenk-Dekkers

Wethouder Openbare Ruimte


